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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände i kommunfullmäktige 28/2? 

Ny debatt om som-
marjobbsgaranti för 
ungdomar
Jon Malmqvist (KD) hade skickat in 
frågor till Magnus P Wåhlin (MP) 
om kommunens feriearbeten. Han 
ville veta varför Miljöpartiet nu tycker 
att även elever med ofullständiga betyg 
ska kunna söka jobb utan att det ställs 
krav på betyg eller sommarskola. 

- Vi satsar ännu mer på lovskola i år 
och det är en mycket viktig insats, 
sa Magnus, men det har visat sig att 
reformen med krav inte gav de resultat 
som det tidigare styret trodde. Ett stort 
antal elever har tackat nej till feriejobb 
under de senaste fyra åren, exakt vad 
detta beror på kan såklart ingen svara 
på men vi tror att det bland annat kan 
bero på att elever inte ser det möjligt 
att gå sommarskola efter en tuff vårter-
min. 

Frågan om betygskrav eller krav på 
sommarskola, för att få feriearbete 
har debatterats flitigt vid flera tidigare 

tillfällen och Oliver Rosengren (M) 
menade att det var olyckligt att kom-
munens nya styre nu tagit bort de krav 
som han var med och införde. 

Maria Garmer (V) var av motsatt 
åsikt och menade att vi inte ska exklu-
dera ungdomar.

- Det finns 
en mängd 
olika 
anledning-
ar till att 
inte klara 
fullständiga 
betyg. Ofta är
det ungdomar som har det lite extra 
tufft som ingår i den grupp som det 
moderatledda styret har ställt krav på. 
Varför vill ni sätta ytterligare käppar i 
hjulen för dem? Många mår bra av att 
få vara i nya sammanhang och höja sitt 
självförtroende, sa Maria och konstate-
rade att det från och med nu kommer 
finnas möjlighet för alla ungdomar att 
söka feriepraktik.



Ökad bemanning
inom omsorgen!
Ett förslag från Carin Högstedt (V) har 
legat kvar sedan 2022 och den tidigare 
mandatperioden vilken handlar om att 
höja grundbemanningen i äldreomsor-
gen. Med nytt styre i kommunen har 
kommunfullmäktige beslutat om en 
riktad satsning på 15 miljoner kronor 
i nuvarande budget som ska användas 
i syfte att öka just bemanningen inom 
äldreomsorgen. 

Ämnet skapade 
ingen debatt 

men Maria 
Garmer 
(V) gick 
upp i 
talarstolen 
och yrkade 

bifall till 
kommunsty-

relsens förslag 
som var att besvara motionen med 
hänvisning till uppdrag i fullmäktiges 
budget för 2023. Maria underströk 
det viktiga med satsningen i talarsto-
len. 

- En stark bemanning är avgörande 
för att skapa en god arbetsmiljö för 
våra anställda samt att säkra att våra 
kommuninvånare får en bra omsorg, 
sa Maria. 

Ny opposition vill 
ha namnbyte
Till årets andra fullmäktige hade 
representanter för den nya oppotisio-
nen M, KD, L skickat in ett förslag 
om namnbyte av Växjös nya sam-
manslagna bostadsbolag. Sedan nyår 
heter bolaget Vidingehem, något 
som beslutades av nämnda partier 
då de var i majoritet. Nu vill de byta 
ytterligare en gång och förespråkade 
under sammanträdet Växjöbostäder 
som nytt namn. 

- Att åter-
igen byta 
namn efter 
bara några 
få månader 
orsakar bara 
otydlighet, nu 
får ni stå fast vid det beslut ni själva 
fattat, sa Björn Kleinhenz (V) som 
är vice ordförande i Vidinghem. 

Om utbildning av 
kommunens rektorer
Anton Olsson (M) ställde under 
kommunfullmäktige en fråga till ut-
bildningsnämndens ordförande Julia 
Berg (S) om obligatorisk rektorsut-
bildning för rektorer i Växjö kom-
mun. Hur många rektorer som gått 
utbildningen; har biträdande rekto-
rer möjlighet till fortbildning och 
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hur hänger detta ihop med skolans 
kvalitetsarbete i stort. 

Julia Berg 
förklarade att 
kommunen 
prioriterar att 
utbilda be-
fintliga rekto-

rer, framför allt 
från förskoleverk-

samhet där rektorsutbildning tidigare 
inte varit obligatorisk, men att det 
också finns biträdande rektorer som 
går utbildningen.

Anton och Julia var överens om nyt-
tan med att utbilda biträdande rekto-
rer. Dessutom kan det konstateras att 
outbildade rektorer vid kommunens 
förskolor är ett arv från den tidigare 
blågröna majoriteten, och något som 
det nya styret kommer arbeta aktivt 
för att förbättra. 

M negativa till 
avgiftsfria hjälpmedel
Sofia Stynsberg (M) hade skickat in 
en skriftlig fråga till omsorgsnämn-
dens ordförande Tomas Thornell (S) 
med anledning av att det nya styret 
bestående av V, S och MP beslutat 
att återinföra avgiftsfria, enklare 
hjälpmedel till äldre och andra som 
behöver det. Exempelvis duschpall 
och liknande. 

Både Stynsberg och Ulf Hedin (M) 
verkade tycka att detta var en dålig 
idé, medan Thornell och Johnny 
Werlöv (V) argumenterade för att 
detta är bra och 
kommer att 
minska antalet 
olyckor, lidan-
det för den 
enskilde, men 
också belast-
ningen på vården.

Ny lokal på 
Bäckgatan!
Sedan en månad hittar du Vänsterpar-
tiet i Växjö på en ny adress, nämligen 
Bäckgatan 14 i centrala Växjö. I den 
lilla mysiga lokalen håller vi öppet 
onsdagar 11-15 och lördagar 11-13. 
Välkommen in på en kopp kaffe och 
samtal!

Bild från invigning på Kulturnatten.
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Musikquiz med fina priser!Musikquiz med fina priser!

Ons 8 mars, kl 18-20Ons 8 mars, kl 18-20
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Arrangeras i samarbete med ABF. 
Arrangeras i samarbete med ABF.


